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PROTOKÓŁ  

 z obrad VII. posiedzenia Rady Osiedla Siekierki 

 jednostki niższego rzędu w Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

w dniu 25.X. 2022 r. 

 

Posiedzenie Rady odbyło się w Sali Domu Kultury Dorożkarnia przy ul. Siekierkowskiej 28  

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu)  

(Porządek obrad VII sesji RO, stanowi załącznik do protokołu)    

 

Ad 1. Otwarcie obrad  

 Przewodnicząca Renata Wardecka otworzyła  VII. Posiedzenie Rady Osiedla Siekierki, jednostki 

niższego rzędu w Urzędzie Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy.  

 Ad. 2. Przyjęcie  porządku obrad.  

Członkowie Rady jednogłośnie przyjęli porządek obrad.   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu nr 6/2022 z VI. Posiedzenia Rady Osiedla Siekierki (z dnia 25 maja 2022 r.)  

Członkowie Rady jednogłośnie, bez poprawek,  przyjęli  protokół nr 6/2022  z posiedzenia RO,  

w dniu  25 maja 2022 r.  

Ad. 4.  Omówienie tematów pisemnych wniosków/interwencji skierowanych tematycznie   

(na przestrzeni minionych dwóch  miesiąca) do urzędów i instytucji i otrzymanych od nich informacji  

i odpowiedzi.   

Przewodnicząca Renata Wardecka zreferowała odpowiedź  pisma ze Stołecznego Zarządu 

Rozbudowy Miasta w sprawie przebudowy ulicy Bartyckiej na odcinku ul. Czerniakowska – Gościniec. 

W piśmie tym,  SZRM informuje o wstępnym porozumieniu  z Miejskim Przedsiębiorstwem 

Wodociągów i Kanalizacji w sprawie wspólnego przetargu  na wybór wykonawcy dokumentacji 

projektowej dla rozbudowy ul. Bartyckiej  wraz z  budową sieci wodociągowej.  

Ogłoszenie terminu porozumienia zaplanowano  na koniec br.  

 Ad.5. Omówienie bieżących „interwencji” lokalnych z udziałem przedstawicieli Rady Osiedla 

Siekierki, w tym także tematu modernizacji ul.Bartyckiej konsultowanym z Urzędem Miasta. 

Pan Grzegorz Arent omówił projekty uchwał w sprawie: 

• egzekwowania ograniczenia prędkości dla pojazdów ciężarowych na ulicy Bartyckiej, 

• wybudowania przejścia dla pieszych na ulicy Bartyckiej na wysokości skrzyżowania z ulicą 

Rodzynkową, 

• spowolnienia ruchu pojazdów na ulicy Bartyckiej na odcinku Gościniec – Ku Wiśle 

• wybudowania barier uniemożliwiających omijanie autobusów ZTM stojących na przystankach 

ZTM „Figowa” oraz „Ku Wiśle”, 

• wybudowania barier uniemożliwiających omijanie autobusów ZTM stojących na przystankach 

przy Szkole Podstawowej nr 3 przy ulicy Gościniec. 

 

Pani Renata Wardecka omówiła projekt uchwały w sprawie: 

• przesunięcia ogrodzenia ZSP nr 1 przy ulicy Gościniec 53 celem wygospodarowania 

potrzebnej przestrzeni na instalację wiaty przystankowej. 
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Kwestie przedstawione w ww. uchwałach mają przede wszystkim na celu  poprawę bezpieczeństwa 

pieszych i rowerzystów oraz polepszenie komfortu życia mieszkańcom Siekierek. 

Po omówieniu tych propozycji, Członkowie Rady w pełni poparli  ich zasadność oraz konieczność jak 

najszybszego wdrożenia w życie. Przewodnicząca Rady zaproponowała zatem  ich  przegłosowanie.  

Głosowali wszyscy Członkowie Rady.  Każda z  przedstawionych uchwał została podjęta jednogłośnie, 

nikt z Radnych nie był przeciwko, a też nie wstrzymał się od głosu. 

 Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski (w tym przedstawienie tematów sygnalizowanych  przez 

mieszkańców). 

Przewodnicząca Rady poinformowała o rozpoczętych pracach rewitalizacyjnych tablicy 

upamiętniającej miejsce walki i męczeństwa  podczas II wojny światowej przy ulicy Rodzynkowej. 

Zakończenie renowacji zaplanowano na połowę grudnia br. 

Ad.7 Zamknięcie obrad.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Renata Wardecka zamknęła VII 

posiedzenie Rady Osiedla Siekierki. 

Następne posiedzenie Rady zaplanowano na dzień 29 listopada 2022. 

 

Opracowała:       

/Izabela Wasilewska-Kośla/                           


